

Interessantes im Netz (1)
Interesting sites in the web (1)
 Klaus Kietzmann
 EAASDC Honorary Lifetime Member

Surfing the web, I've found some interesting sites:

Wikipedia

In the internet lexicon (www.wikipedia.de) you can read an interesting essay about square dance differing from the usual articles dealing with this topic. Under "related dance forms Round Dance, Clogging, Contra und Line Dance are mentioned. The photo shows round dancers presumably from Cologne. Links lead to Callerlab and EAASDC.

Dance of the Year 2017

The choreography of the dance of the year 2017, elected every year by the German Ballroom Dancing Association, you can see in a video on

<https://www.tanzsport.de/de/sportentwicklung/breiten-und-freizeitsport/tanz-des-jahres>

Let's Dance

Under the link www.rtl.de "Sendungen", L, Let's Dance, Videos the interested round dancer finds cost-free videos from the famous dance show from the season 2017.

Beim Surfen im Internet fand ich folgende interessante Seiten:

Wikipedia

In dem Internet-Lexikon (www.wikipedia.de) findet man eine interessante Abhandlung über Square Dance, die sich von den üblichen Texten deutlich unterscheidet. Unter „Verwandte Tanzarten“ werden auch Round Dance, Clogging, Contra und Line Dance erwähnt. Das Foto zeigt eindeutig Round Dancer, vermutlich aus dem Kölner Raum. Links führen zu Callerlab und EAASDC.

Tanz des Jahres 2017

Die Choreographie des Tanzes des Jahres 2017, der jährlich vom Deutschen Tanzsport-Verband gewählt wird, sieht man in einem Video unter

<https://www.tanzsport.de/de/sportentwicklung/breiten-und-freizeitsport/tanz-des-jahres>

Let's Dance

Unter www.rtl.de gibt es unter "Sendungen", L, Let's Dance, Videos für den interessierten Round Dancer kostenlose Videos aus der Staffel 2017 der bekannten Tanzshow.

Development of Square Dance clothing

On the EAASDC website in EAASDC Archive under the link "The History of Square Dance" you can find the link "Clothing" to an interesting article about the development of SD clothing.

Template for Bulletin article

On the EAASDC website you will find under the link Documents>Documents for Dancers a double column template for Bulletin article for those authors who want to translate themselves or somebody else.

Entwicklung der Square Dance Kleidung

Auf der EAASDC Homepage im EAASDC Archiv unter „Die Geschichte des Square Dance“ findet man unter dem Link zur „Kleidung“ einen schönen Artikel über die Entwicklung der Square Dance Kleidung.

Bulletin-Vorlage

Auf der EAASDC Homepage findet man unter Dokumente>Dokumente für Tänzer eine zweispaltige Bulletinvorlage. Diese ist sehr praktisch, wenn man seinen Artikel gleich selbst übersetzen oder von jemand anderem übersetzen lassen will.